
     Verslag vergadering milieuraad. 

 
 
Datum 16 januari 2025 
Plaats: polyvalente zaal gemeentehuis  
Uur: van 20.00 -22.20 uur 
 
Aanwezig: Dirk Potters, Herman Van Oeckel, Zaity Kamarulzaman, Frans smets ,Jef 
Embrechts, Herman Wens, , Greet Van Sas, Jan Geudens, Jef Diels, Hilde Versmissen,  
Verontschuldigd: Jef Van Eyck, Josephine Meeuwsen, Gert Storms 
 

1. Goedkeuring verslag 21 november 2024 
-vraag om terugkoppeling over plan van aanpak Aziatische hoornaar (studiedag Elke Cos) 
Aziatische hoornaar is sterk verspreid en gevestigd in Vlaanderen. We gaan deze soort niet 
meer wegkrijgen maar wel controleren van de populatie. 
Impact op biodiversiteit en landbouw nog vrij onbekend. Vooral schade in fruitteelt.  
Natuurlijke vijanden: vogels maar zeer beperkt  
De soort is opgenomen in het soortenbesluit. 
Beheerdoelstelling: overlastbeperking met focus bestrijding op prioritaire locaties (dicht bij 
woningen, speelpleinen, scholen, enz.).  
 
Aziatische hoornaar mag enkel bestreden worden door de brandweer en erkende bestrijders 
zoals vermeld in de beheerregelging van het soortenbesluit.  
 
Voorjaarsvallen worden afgeraden wegens grote bijvangsten, ook van Europese hoornaar. 
Er zijn reeds veel vallen in omloop. Deze kan men blijven gebruiken maar zeer gecontroleerd 
(dagelijks leegmaken en bijvangst vrijlaten). Geen nieuwe aankopen/bedelen.  
 
Belangrijk: vanaf half november is bestrijding niet meer aangewezen. Koninginnen vliegen uit 
en secundaire nesten die er nog hangen zijn leeg en worden niet opnieuw gebruikt. Geen zin 
om deze weg te laten halen. 
 
Belangrijk is om alle nesten te melden via Vespa Watch in functie van  monitoring. Zij 
screenen of het effectief Aziatische hoornaar is en halen dubbele en valse meldingen eruit. 
Meldpunt : https://vespawatch.be/ 
 
Aanvraag bestrijding via formulier brandweer (momenteel doet zone Taxandria dit nog gratis) 
of erkende bestrijder: zie lijst op Vespa watch.  
 
-stand van zaken recyclagepark : onderhandelingen aankoop gronden Lichtaartsebaan (Ter 
Loke)  worden gevoerd door IOK. 
 

2.Windmolenpark Kasterlee: Tielen - Achterlee  
De gemeente heeft vernomen van Storm dat ze dit dossier eind 2024 ingediend hebben bij 
de Vlaamse overheid. Het dossier werd ingediend voor 4 windmolens i.p.v 5. De windmolen 
die gepland is in landschappelijk waardevol gebied is voorlopig niet aangevraagd. 
Het openbaar onderzoek zal waarschijnlijk opgestart worden in de 2e helft van maart. 
Tijdens dat onderzoek moet er een informatievergadering georganiseerd worden.  
De milieuraad kan dus voorlopig nog geen advies geven in dit dossier. Dit zal eerder einde 
maart worden. 



 

 
 
Milieuraad: er zal altijd energievraag zijn, maar moet op juiste plaats.  
 
3.Werking milieuraad 2025-2031 

 Plan van aanpak adviesraden in Kasterlee? 

 Kandidaten secretaris Milieuraad ? Hild neemt dit voorlopig op. 

Over de toekomst van de adviesraden is nog geen knoop doorgehakt. Het college heeft 
geoordeeld dat voorlopig alles doorgaat zoals het vandaag is, en dat er binnen afzienbare 
tijd meer duidelijkheid komt. Maar die is er vandaag dus nog niet. 

 

4.Klimaatmakers: Warm aanbevolen!! 
https://www.kasterlee.be/product/4572/klimaatmakers 
Gemeente Kasterlee wil zijn burgers actief betrekken bij het realiseren van lokale 
klimaatdoelstellingen. 
 
5.Rondvraag en varia 

 Stand van zaken “park Gaston”.  
Er is een omgevingsaanvraag ingediend, maar die is niet ontvankelijk en volledig 
verklaard omdat er nog veel tegenstrijdigheden en tekortkomingen waren in het 
dossier. Het dossier moet dus aangevuld worden.  

 Evy, halftijdse duurzaamheidsambtenaar, gaat bij de planningsdienst van IOK 
werken. Er moet een aanwervingsprocedure opgestart worden 

 Vraag of de Katoennatie inderdaad de boerderijen van de Zegge opkoopt? Er is 
bezorgdheid rond de gang van zaken in dit dossier.  

 Verledding in de Zandhoef : de lichtsterkte is blijkbaar zeer fel en veel feller dan 
vroeger: Kan dit aangepast worden?  

 
6.Volgende vergadering 
Nog geen datum vastgesteld: wellicht in het kader van omgevingsaanvraag rond 
windmolens.  


